
Virtain kaupunki 
Vammaisneuvosto             Pöytäkirja 

Kokous 6.8.24 

Klo 17:34-19:25 

Kohtaamispaikka Otso 

Virtaintie 26, Virrat 

 

Paikalla: 

Raija Rihkajärvi, pj 

Hanna Jantunen, sihteeri 

Anna Tiainen, jäsen 

Seija Välimäki, jäsen 

Seppo Vesa, jäsen 

Seppo Liuhonen, jäsen 

Maire Paltare, jäsen 

Mari Lehtinen, jäsen 

Satu Solja, kaupungin nimeämä jäsen 

Poissa: Katja Kotalampi ja Lea Koskimäki 

 

1. Kokouksen avaus 

    - Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:34 ja kokous todettiin       
 päätösvaltaiseksi 

2. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin 

    - Mari Lehtinen ja Seija Välimäki 

3. Esteettömyys työryhmän terveiset 

    - Hanna Jantunen kertoi että seuraava kokous on 20.8. ja Katselmukset tehdään   
   Liikuntahallille 9.9 ja Kirjastolle 2.10 

4. Toimintatoteuma 2023 tarkastaminen 

    - Hanna Jantunen luki Toimintatoteuman 2023 ja se hyväksyttiin 

5. Kesätapahtuman 6.6. läpikäynti, miten onnistuttiin? 

    - Osallistujia noin 30hlö, pidettiin onnistuneena. Sisätila varalla ehdoton.         
   Toteutetaan uudelleen ensi vuonna. 

6. Esteettömyysstrategia työryhmään jäsenen nimeäminen vammaisneuvostosta 

   - Hanna Jantunen valittiin 

7. Marika Hakolan tilalle nimetty uusi jäsen? 

    - Ei ole tullut tietoa Vanen 6.8. kokoukseen mennessä 

8. Hyvinvointimessujen ideointia. Vanhus- ja vammaisneuvoston yhteinen    
 kahvitus messuilla? 

    - Anna Tiainen ottaa kopin ja kyselee vanhusneuvostolta, mikä on heidän kahvitus    



   tilanne. 

   - Vammaisneuvoston pöytään: päivitetty esite, pienapuvälineitä, karkit. 

   - Toivomus että vammaisneuvoston jäsenien yhdistysten pöydät olisivat lähellä   
   vanhus- vammaisneuvoston pöytää.(reuma, psori, mielenterveys, kuulo) 

9. Muut asiat 

    - Vammaisneuvoston esitteen tulostaminen, päivitettynä. Valokuvaus 

       - Esitteeseen tulisi mitä yhdistystä kukin Vanen jäsen edustaa. 

       - Jyrki Niemenmaa kävi kuvaamassa Vammaisneuvoston 

    - Kauppojen esteettömyys asiat, tilanne nyt? 

       - Seppo L. Tokmanni tilanne edelleen sama 

       - Seppo V. Kitusen Kievari tilanne edelleen sama 

       - Mari Lehtinen Osuuspankki tilanne kesken vielä 

       - Raija Rihkajärvi Hyvän Olon keskus, tilanne kesken vielä 

       - Seija Välimäki S-Market ja Löytötex tilanne kesken vielä 

     - Marttinen esteetön luontopolku 

       - Seppo Liuhonen oli käynyt katsomassa ja testaamassa luontopolun esteettömän  
 osan ja parannuksia oli tehty. 

10. Seuraava kokous Ti 1.10.2024 klo 17:30 

11. Kokouksen päättäminen 

      - Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:25 


